

Pertubahan2 seni mempertahan diri jadi

persatuan

11 MAR 1973

Kebangsaan

KUALA LUMPUR, Sabtu

KEMENTERIAN Kebudayaan dan Sukan sedang memajukan langkah tertentu untuk menjadikan perubahan-pertubahan seni mempertahankan diri yang wujud di negara ini menjadi satu persatuan kebangsaan.

Pengumuman ini dibuat oleh Menteri Kebudayaan, Belia dan Sukan, Datuk Hamzah Abu Samah, di majlis makan malam Persatuan Jaga Diri dan Kesehatan Chee Kim Thong, Jalan Kelang di sini malam tadi.

"Tujuan utama Kementerian Kebudayaan adalah untuk memajukan seni-seni kebudayaan yang terdapat di seluruh negara dengan terleluasa dan terawal," katanya.

Beliau menegaskan bahawa perubahan-perubahan seni seperti ini hendaklah dijalankan mengikut perancangan-perancangan yang tertentu supaya segala-galanya berjalan dengan terawal.

Datuk Hamzah memberitahu, pada akhir-akhir ini terdapat pula sebahagian-sebahagian pertubuhan dan orang-orang persatuan yang terlelu mengemukakan permintaan kepada pihak-pihak tertentu untuk mempertahankan diri itu kepada orang ramai.

Gejala

Mesyuarat PERPENSIS
SINGAPURA, Isnin.—Persatuan Pencak Silat Singapura (PERPENSIS), akan mengadakan mesyuarat agung tahunan kelima pada 2 Jan. Mulai Jan 9, 00 malam, di Madrasah Al-Maarif Al-Islamiyah, Ipoh Lane. Setiausaha Agung persatuan itu, Enck Abdullah Awang, menyuruh agar seluruh anggota dapat menghadiri dan dalam mesyuarat penting itu pada masa dan tarikh yang disebutkan tadi.

Ustaz Taha dipilih lagi sebagai ketua Perpensis
SINGAPURA, Isnin.—Persatuan Pencak Silat Singapura (PERPENSIS) telah mengahkarkan mesyuarat agung tahunannya yang ke lima. Sabtu kemarin dan memilih Ustaz Taha sebagai ketua dan sebagai orang pegawai dan seputih orang ahli jawatankuasa.

Ustaz Haji Mohd. Taha Suhaimi telah sekali lagi dipilih menjadi Yang di Pertua persatuan, sementara Naib Yang di Pertua ialah Enck Abdullah Awang. Enck Shaife Nahravi telah dipilih sebagai setiausaha kehormat, Enck Abdul Wahab Maidin sebagai penasihat, Enck Mungy Maik dan sebagai Bendahari, Enck Mohd. Sharp Mokhtar Penolong Bendahari, Haji Jinnat Sidek sebagai Pengerusi Sidak, Enck Pagar Jamal Pencerangan dan Enck Abdullah Binawi sebagai Penolongnya.

Lebih 100 pendekar akan tunjuk kehandalan
SINGAPURA, Selasa.—Setiasua Parlimen (Perhubungan), Enck Lim Guan Hoo, akan merasmikan pertunjukan seni-seni memperlihatkan diri di Panggung Rakyat Kereta Ayer pada 16 Jun jam 8 malam.

Lebih 100 orang 'pahlawan' akan mengambil bahagian dalam demonstrasi itu yang akan menunjukkan bentuk-bentuk seni mempertahankan diri seperti Karate, Taekwondo, bersilat, tarian pedang, dan lain-lain.

Pertunjukan itu dianjurkan bersama oleh 28 buah balai rakyat dari Japan buah kawassanuri dan bertujuan untuk menggalakan kegiatan-kegiatan sihat sememertahankan diri. Kawassanuri-kawassanuri yang mengambil bahagian ialah: Bukit Batok, Jalan Kayu, Paya Lebar, Leng Kee, Bukit Merah, Jalan Besar, Kampung Giam dan Tiong Bahru. Hiti-hiti yang berharga \$1 dan \$2 boleh dibeli di Panggung Rakyat, Kreata Ayer dan balairakyt-balairakyat berikut: Maude Road, Tiong Bahru, Bukit Merah (Utara), Leng Kee, Paya Lebar, Yio Chu Kang, Kampung Giam dan Princess Elizabeth.